



December 2021

# Ground Breaking News

Le français suit l'anglais

## THANK YOU

This past year was significant for CEMI as we launched the Mining Innovation Commercialization Accelerator (MICA). We want to take this opportunity to say thank you to everyone who has supported CEMI these last few years, and those who are joining us to help build the new MICA Network. For those who celebrate Christmas, and those who do not, mid-winter is recognized as a time of renewal and rejuvenation. The CEMI team wishes you all a Joyful Holiday and a Happy, Healthy and Prosperous New Year, and we hope, genuinely and sincerely, that your most cherished, life-enhancing wishes for 2022 will be fulfilled.



## LAUNCH OF THE MICA NETWORK

On November 17th 2021 CEMI was joined in Toronto by the MICA Main Partners, Government officials, and Mining Industry professionals as we officially launched the Mining Innovation Commercialization Accelerator Network (MICA). Individuals who were unable to participate in person joined us remotely for the special announcement. You can read more about the launch by visiting [www.micanetwork.ca/mining-innovation-commercialization-accelerator-mica-network-launches/](http://www.micanetwork.ca/mining-innovation-commercialization-accelerator-mica-network-launches/).

We would like to thank everyone who participated for making the event a success. For information about joining the MICA Network visit [www.micanetwork.ca](http://www.micanetwork.ca) for membership details.

The recordings of the November 17, 2021 MICA Launch are now available to view on the MICA YouTube Channel. Follow the links below.



MICA Launch—Session 1

MICA Launch—Session 2

MICA Launch Event

November 17, 2021

## UPCOMING EVENTS

Join Charles Nyabeze at the **Connecting mining to the cleantech community Forum**

## CLEANTECHFORUMSAN FRANCISCO

Palm Springs California  
January 24—27, 2022



SMART COMPUTING FOR INNOVATION

**Digital Transformation in Mining—  
How Advanced Computing Can Change  
Everything**

February 16, 2022, 10:00 am EST

To register contact

[tibor.turi@utoronto.ca](mailto:tibor.turi@utoronto.ca)

## NORTHERN ONTARIO MINING SHOWCASE | SALON MINIER DU NORD DE L'ONTARIO

Join CEMI at the **Northern Ontario Mining Showcase at PDAC**  
MARCH 7– 9, 2022  
TORONTO, ON



CONVENTION + EXPO | MAY 1-4 | VANCOUVER, BC

**CIM Convention + Expo**  
May 1—4, 2022  
Vancouver, BC

## THANK YOU MICA LAUNCH EVENT SPONSORS

## MERCI AUX PARTENAIRES DE L'ÉVÉNEMENT DE LANCEMENT DE L'ACIM

A special thanks to the MICA Launch Event Sponsors for helping us make the event a big success.

Un grand merci aux partenaires de l'événement de lancement de l'ACIM qui nous ont aidés à en faire un grand succès.

**GLENCORE**

 Echion group

 **ITASCA**  
Consulting Canada, Inc.

 **HYPERION**

 **ENERBURN**  
Reduced diesel emissions.  
Reduced diesel consumption.

 **NATURALLIA**  
VAL-D'OR

 **GREENLAND**  
International Consulting Ltd.

## MERCI

Cette année a été particulièrement importante pour CEMI puisque nous avons lancé l'Accélérateur de commercialisation d'innovation minière (ACIM). Nous voulons profiter de cette occasion pour remercier tous ceux qui ont soutenu CEMI ces dernières années, et ceux qui se joignent à nous pour aider à construire le nouveau réseau national ACIM. Pour ceux qui célèbrent Noël, et ceux qui ne le font pas, le milieu de l'hiver est reconnu comme une période de renouvellement et de renaissance. L'équipe de CEMI vous souhaite à tous de joyeuses fêtes et une nouvelle année pleine de bonheur, de santé et de prospérité. Nous espérons, véritablement et sincèrement que vos souhaits les plus précieux et les plus enrichissants seront réalisés en 2022.

## LANCEMENT DU RÉSEAU ACIM

Le 17 novembre 2021, CEMI a été rejoint à Toronto par les partenaires principaux de l'ACIM, des représentants du gouvernement et des professionnels de l'industrie minière pour le lancement officiel du réseau Accélérateur de commercialisation d'innovation minière (ACIM). Les personnes qui n'ont pas pu participer en personne se sont joints à nous pour l'annonce spéciale par vidéoconférence. Vous pouvez en savoir plus sur le lancement en visitant <https://reseauacim.ca/lancement-du-reseau-de-laccelerateur-de-commercialisation-dinnovation-miniere-acim/>

Nous tenons à remercier tous les participants qui ont fait de cet événement un succès.

Les enregistrements du lancement de l'ACIM sont maintenant disponibles sur la chaîne YouTube de ACIM. Suivez les liens ci-dessous.

 **MICA**  
Mining Innovation  
Commercialization Accelerator

 **ACIM**  
Accélérateur de Commercialisation  
d'Innovation Minière

**MICA Launch Event**

November 17, 2021

Lancement de l'ACIM—Session 1

Lancement de l'ACIM—Session 2

### STAY INFORMED / NOUS JOINDRE

Stay informed. [JOIN OUR MAILING LIST](#) to receive CEMI's Newsletter, event notifications, and other special announcements.

[INSCRIVEZ-VOUS À NOTRE LISTE DE DIFFUSION](#) pour recevoir notre bulletin d'information, des notifications d'événements et d'autres annonces spéciales.

### CONTACT

105 Elm Street, Unit A, Sudbury, Ontario P3C 1T3  
email: [info@cemi.ca](mailto:info@cemi.ca) | phone: 705-673-6568

[www.cemi.ca](http://www.cemi.ca)



2022

### READ

#### Resource in Focus

[At the Centre of Canada's Mining Revolution.](#)

December 2021—January 2022

**AT THE CENTRE OF  
CANADA'S MINING  
REVOLUTION**

 **CEMI**  
Centre for Excellence  
in Mining Innovation

